
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 3/2020  

konaného dne 27. 2. 2020 
 
Přítomni: 

1. Vladimír Malý 8. Milan Vlček 

2. Pavel Štefan 9. Petr Piáček 

3. Libor Joukl 10. Josef Mach 

4. Dalibor Pituch 11. Eva Dlouhá 

5. Josef Jambor 12. Jaroslav Jirků 

6. Zdeněk Kenovský 13. Pavel Šabata 

7. Aleš Kratina (předseda) 14. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Vladimír Černý (místopředseda) 2. Alena Malá  

 
Hosté: 

1. Jan Hyliš (člen Rady Kraje Vysočina) 

2. Pavel Bartoš (KrÚ, odbor dopravy a silničního hospodářství) 

3. Jiří Antonů (RROS KV) 

4. Radovan Necid (KSÚSV) 

5. Vít Janoš 

6. Tomáš Záruba 

7. Lenka Horáková (České dráhy, a. s.) 

8. Petr Fiala (České dráhy, a. s.) 

9. David Rektor (České dráhy, a. s.) 
 
Program: 
 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Stabilita železničního jízdního řádu 2019/2020 na výkonech pod objednávkou Kraje 

Vysočina; 

4. Různé; 

5. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 
Aleš Kratina, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl přítomnými členy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 



 

Číslo jednací:  KUJI 25044/2020 
 

Číslo stránky 2 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 002/02/2020/DK Dopravní komise Rady Kraje Vysočina vyjadřuje podporu radě kraje 
pro zavádění technologií nízkoemisní a bezemisní mobility v kontextu požadavku na ochranu 
ovzduší našeho regionu. 
 
Úkol: Na uložiště dopravní komise vložit seznam akcí financovaných díky povýšení kapitoly 
Doprava.  
Seznam vložen na uložiště dopravní komise.  
 
 
3. Stabilita železničního jízdního řádu 2019/2020 na výkonech pod objednávkou Kraje 
Vysočina 
Lenka Horáková se vyjádřila ke stavu poruchovosti a spolehlivosti vozového parku Českých 
drah. V lednu 2020 došlo k nárůstu poruch hnacích vozidel o 75 % oproti stejnému období vloni. 
V únoru 2019 došlo k 17 poruchám, do 16. 2. 2020 jich bylo 16. Nejvíce poruch bylo 
u motorových jednotek 814 (Regionova), kde byl nárůst 100 % ve srovnání s přechozím rokem. 
100% byl ale také nárůst jejich nasazení. U jednotek Stadler bylo poruch zhruba stejně, a to 
i přes to, že v novém dopravním modelu najezdí o třetinu kilometrů více. Došlo k posílení 
údržbářské a opravárenské kapacity v Kraji Vysočina a nárůstu počtu strojvedoucích. U jednotek 
Stadler 841 bude v nejbližší době docházet k opravám vyšších stupňů, to znamená, že 
z 13 vozidel bude k dispozici postupně vždy o dvě méně. Do konce března bude v depu 
v Jihlavě zprovozněno spojovací kolejiště. Plánovaná je také výstavba údržbářské haly a mycí 
linky v Havlíčkově Brodě.  
Pavel Bartoš potvrdil, že stav mimořádností z důvodů poruch hnacích vozidel ze strany 
dopravce se v průběhu února zlepšil.  
 
Petr Fiala pohovořil o plánované výluce na trati 240, kdy od 1. 5. 2020 do konce roku dojde 
k vyloučení jedné traťové koleje. Ve Střelicích dojde k výraznému omezení kolejiště z důvodu 
výstavby podchodu.  
 
V následné diskusi byla řešena tato témata: 

- otázka kapacity a stability jízdního řádu na trati 240 ve vazbě na velmi náročné sklonové 
poměry trati ve směru Zastávka - Náměšť nad Oslavou; 

- počet nasazených motorových jednotek Regionova; 
- modernizace lokomotiv řady 754, poptávka na nové dieslové lokomotivy; 
- průzkumy spokojenosti cestujících; 
- vytištění traťových jízdních řádů. 

 
Lenka Horáková požádala členy dopravní komise o přijetí usnesení, kterým by doporučila radě 
kraje, zvážit výši sankce Českým drahám za nedodržení řazení.  
Aleš Kratina požádal členy komise, aby si prošli sankční část smlouvy s dopravcem a na příštím 
zasedání bude problematika znovu otevřena.  
 
 
4. Různé 
V rámci tohoto bodu proběhla rozsáhlá diskuse o systému propagace Veřejné dopravy 
Vysočiny. Členové komise se shodli, že systém je připraven dobře, ale mělo dojít k rozsáhlejší 
propagaci. Dále bylo řešeno školení pracovníků informačních center a řidičů autobusů 
a předplatné jízdenky. 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 16. dubna 2020, od 13.00 hodin, v sídle Krajského 
úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57. 
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5. Závěr 
Aleš Kratina poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Aleš Kratina 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Dana Vrábelová dne 3. 3. 2020. 


